

# Vanløse Badminton Klub

Agenda til bestyrelsesmøde den 23.05.2023 kl.18.

Sted: I mødelokalet – mad i caféen.

Tilstede: Heidi Zagari (Formand), Andreas Egense, Jeppe Pedersen, Mette Krener, Lærke Hansen, Morten Lindholm, Morten Johansen, Stine Poulsen og Matias Drejer

## *Dagsorden*

### **1. Godkendelse af generalforsamlings referat samt valg af ordstyrer og referent**

- a. Vi har ikke set det endelige referatet endnu, men dette blev underskrevet af bestyrelsen i forbindelse med Generalforsamlingen. Der tages fat i Carsten som har referatet.
- b. Ordstyrer er Heidi og referent er Matias.

### **2. Velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer og velkommen til de "gamle".**

#### **a. En kort skitsering af situationen nu og fremover.**

- a. Heidi er på valg i 2024 og fortsætter ikke i bestyrelsen. Derover bliver der givet en kort forklaring på hvad de forskellige medlemmer af bestyrelsen sad med sidste år.

#### **b. Opgavefordeling inden konstituering - nye vinde mht. bestyrelsesarbejde?**

- a. Spillerudvalgsformandsposten er meget stor, hvorfor det opfordres at denne opdeles til flere personer. Selve konstitueringen sker senere på mødet, men der er bred enighed om, at denne post burde deles.

#### **c. Årshjul**

- a. Heidi har udarbejdet en et Årshjul til bestyrelsens arbejde. Formålet med denne er vi ikke glemmer vigtige punkter som indmeldelse af timer, indberetning af hold osv. Hjulet er på nuværende tidspunkt ikke komplet og vil ændre sig alt efter opgaver som bestyrelsen påtager sig.

### **3. Formel konstituering af bestyrelsen**

Der er 8 bestyrelsesmedlemmer samt 2 suppleanter i den nyvalgte bestyrelse.

#### **a. SU + veteran**

- a. Spillerudvalget kan være som tidligere nævnt være stor post. Jeppe melder ind med at han gerne tager nogle af de samme opgaver som tidligere.(fordeling af spillere på andre end A-trup, talerør fra holdlederne for ikke A-trup) samt at han gerne tager SU posten, dog med det forbehold at der er flere som hjælper. Stine vil gerne hjælpe på de områder det er muligt med den nødvendige hjælp indtil hun er inde i sagerne.
- b. Det nævnes at SU samt veteran ikke kan deles i alle sammenhænge, men at det vil være en fordel at en har hovedfokus på veteran. På nuværende tidspunkt har vi medlemmer i klubben som gør det meste arbejde omkring

dette hvorfor det som udgangspunkt vil være at hjælpe disse når det er nødvendigt.

Områder som skal gribes:

- c. Det forventes at man i juni skal indberette hold. - Denne står Heidi for, da processen er i gang.
  - d. Tider til hjemmekampe - Stine hjælper gerne med denne, sammen med Heidi.
  - e. Kommunikation til badminton Kbh. hvis der skal være ændringer. – Stine, Jeppe og Heidi alt efter hvilke områder det omhandler.
- b. USU**
- a. Andreas har denne post igen valgt på generalforsamlingen.
- c. Motionist?**
- a. Rene som sad med dette har meldt sig ud, hvorfor der skal findes en ny. Der er umildbart ikke nogen motionister i bestyrelsen, men der er et medlem i klubben som det er muligt vil stå for dette. (Tony)
- d. Bestyrelsesmedlemmer**
- a. De resterende bestyrelsesmedlemmer er Stine, Morten Johansen, Lærke og Mette. Et af bestyrelsesmedlemmerne overtager Jeppe's post som medlem, hvorfor denne skal på valg allerede næste år. Stine overtager denne.
- e. Suppleanter**
- a. Matias og Morten Lindholm

#### 4. Opgaver inden sommerferien

- a. Tilmelding til næste sæsons hold i Badminton player**
  - a. Dette er allerede gennemgået hvorfor der henvises hertil.
- b. Spillere på A trup**
  - a. Denne har Heidi snakket med Mikla om, og denne skulle næsten være på plads.
- c. Spillere på B- trup (VIGTIG!) USU og SU**
  - a. USU og B-truppen skal finde ud af om der kan få flere unge op i truppen. Dette bliver sat i gang da det er vigtigt at unge skal med grundet træningstiden er forbeholdt ungdom. Andreas, Jeppe og Matias sætter sig sammen omkring dette. Det vil primært være U15 og op der er i fokus. Træningen skulle gerne være omkring 50/50 i forhold til "Voksne" og unge.
- d. Øvrige trupper?**
  - a. Der kommer til at ske ting, men det bliver primært Bent og Lars som står for dette med hjælp fra Jeppe.
- e. Fastholdelse af spiller (spiller og ungdomstræner).**
  - a. Heidi har fået en henvendelse fra en ungdomstræner som gerne vil have lidt mere udfordring i forhold til hvem personen træner. Klubbens ungdomstrænere er egentlig allerede sat hvorfor dette kan blive et problem.
  - b. Det er USU som står for at sætte "Trænerstaben" for ungdomstræning. Det kan være en mulighed at ændre hvem som træner hvad, men Andreas vil meget gerne rådfører sig med sit udvalg for at se om det er muligt. Martin (Ungdomscheftræner) er blevet spurgt og ser ikke dette som en mulighed.

Heidi tager fat i Andreas for at få en afklaring.

## **T.O. Mikla fortsætter ét år mere på hhv A og B trup**

### **5. VM i Vanløse – Se vedhæftede. Indstilling fra Morten Johansen**

- a. Der bliver en ungdomsturnering i forbindelse med VM. Vi skal bemænde dommerboder for de haller som benyttes. Man får 500 kr. pr. bane pr. dag svarende til 18.000 kr.
- b. Der er bred enighed i bestyrelsen om det er en god ide. Der skal findes en koordinator til at finde dem som skal sidde ved dommerbordet. Ikke noget maks. hvis dette bliver et issue. Dette kan også være ungdomsspillere hvis de ikke selv spiller. Andreas skriver rundt på USU samt ungdoms FB-side for at finde hjælpere til at sidde ved dommerbordet.
- c. Morten Lindholm vil gerne stå for at koordinere dette, mens alle andre prøver at finde hjælpere. Findes der frivillige skal disse tage kontakt til Morten Lindholm.
- d. Skal "sælges" på man tjener penge til klubben, lidt drikkevarer, samt et måltid.
- e. Forespørgslen til medlemmerne skal sendes over mail, samt på vores Facebook side for at ramme så mange som muligt.
- f. Pkt. 5 afsluttes med at godkende forslaget, hvorfor Morten Johansen takker ja til tilbuddet om at være vært for en del af turneringen.

### **6. Opgaver Ad hoc og evt. "udlicitering"**

#### **a. Hjemmekampe (skal sættes i juli/august)**

- a. Dette er gennemgået overfor og Heidi og Stine står for denne.

#### **b. Kommunikationskanal (Facebook, og VBK-hjemmeside)**

- a. Heidi ser gerne at facebook siden kommer i gang igen samt at vi for set på hjemmesiden. Der er mulighed igennem Klubmodul en hjemmeside løsning. Der bliver spurgt hvem som har retten til hjemmesiden, hvilket ingen ved præcist. Lærke og Morten Johansen vil meget gerne stå for dette hvorfor de deler opgaven imellem sig. Hjemmesiden skal opgraderes for at se bedre ud udefra, men det kan ikke gøres kun med en facebook side.
- b. Morten Johansen vil gerne stå for den tekniske del, men ser meget gerne at vi køber adgang til et nyt webhotel hvor der er flere muligheder i forhold til den gamle. Hvordan det gøres specifikt, skal koordineres men der er flere som gerne vil hjælpe hertil. Morten Johansen kommer med en løsning med økonomi mm.

#### **c. Frivilligfest – igen?**

- a. Udover en frivilligfest blev klublivsfester hvor alle mand kommer med (Afslutningsfest) er blevet taget op. Det er skrevet til referat men skydes til næste møde.

### **7. Regnskab – fast punkt**

- a. Da Carsten ikke er til dagens møde, er der ikke noget til dette punkt.

## **8. Klubmodul – fast punkt. Lister – Er de spillere registreret korrekt?**

- a. Der bliver lavet mange profiler i klubmodul. Det ligner at det er forældre til børn kommer til at oprette sig selv fremfor barnet.
- b. Restancelisten har desværre en genganger som der kan give et problem. Der er på nuværende tidspunkt 4 i restance. 3. Rykkermail er sendt i dag og der afventes respons på dette.

### **En kort forklaring til de nye medlemmer omkring KlubModul.**

## **9. Bolde – Stadig hjælp til at holde styr på beholdningen (Flemming Poulsen)**

- a. Der er i ungdommen en vis utilfredshed med hybridbolden som opfører sig underligt. Disse er en del af den gamle aftale, hvorfor dette ikke vil være et problem næste sæson.
- b. Flemming står stadig for boldene og Heidi vil gerne stå for bestilling af bolde hvis dette ikke er noget Flemming vil overtage.
- c. Når der bestilles bolde vil alle i bestyrelsen fremadrettet få besked, så de har mulighed for at svare på spørgsmål omkring dette.
- d. Boldskabet er stadig låst. Morten Lindholm vil gerne stå for at åbne skabet.

## **10. Evt.**

- a. Morten Lindholm bestiller nye flipbords til klubben både til vores holdkampe og til turneringen i forbindelse med VM.
- b. Det foreslås at tællerstiger som er i klubben bliver solgt. Det er der bred enighed om.
- c. Nye net som eventuel kan købes i sportsgroup med deres navn på. Så kan der være mulighed for sponsorater hos dem efterfølgende.
- d. Mødelængden på møderne burde ikke fastlægges, hvilket der er enighed omkring.
- e. Oprydning af opbevaringsrummet er nødvendigt. Tages af Stine og Mette.
- f. Overdragelse af adgange mm. Fra Anders til Heidi er ikke sket endnu. Heidi har prøvet at tage kontakt uden held. Stine prøver at tage fat i Anders for at få skub i tingene.

## **11. Næste møde?**

- a. 21/6 kl. 18 og 10/8 kl. 18 fastlægges.
- b. Punkter til næste møde:
  - i. Sponsorer
  - ii. Godkendte stigning af kontingent – hvordan eksekveres dette
  - iii. Frivilligfest / Klublivsfest